
Referat af bestyrelsesmøde 

Sejlklubben Mou Bro den 15 August kl. 18.00 

I klubhuset. 

Suppleanterne er inviteret med  
 
Dagsorden  
 

1.  Siden sidst 
 

2.  Status på nyt IT system. 

Christian opstarter samarbejdet med Zitwing. 
 

3.  Gennemgang af indkommet post. Tilbud om VHF kursus, se info på 

opslagstavlen. 
 

4.  Regnskab. Vi er lidt under budgettet for indtægter på gæstesejlere ellers 
ser det pænt ud. Vi skifter udbyder på internet. Der indkøbes ny repeater til 
masten på nordmolen. 
 

5.  De aktive seniorer. Forefalden vedligeholdelse med området pågår. 
Flydebroen ved slæbestedet skal renoveres. Fortøjringsrem repereres. 
Montage af pullerter på gæstebroerne. Opsætning af skilt, vedr. 
ansvarsforsikring. 
 

6.  Indkomne klager eller gode idé.  Der har været en del klager over 
henlæggelse af affald som ikke er kabysaffald. Det har resulteret i at andre 
medlemmer har måttet ryde op og bortkøre affald. 

 
7.  Henvendelse fra naboklubber. Intet nyt.   

 
8.  Klubhus Relaterede ting. Halvtag til udekøkken.  

 

9. Klubaktiviteter 2023 
Sommerfest. 26 august er der sommerfest. Næste arrangement er afrigger 

fest, nærmere her om senere. Der indkalde til medlemsmøde Q4. 
 

10. Ungdomsafdeling/Krabbe Klubben. Holder ferie. 
 

11. Fartøjsinspektør. Husk at aftale med fartøjsinspektøren når du skifter båd. 
Det kan være meget vanskeligt at få kabalen til at gå op. Optagning onsdag 
18.10, og lørdag 28.10. Søsætning 17.04.2024 og 27.04.2024. 
 

    12. Havneudvalget  Flere udvalg ? Intet nyt. 
 

    13. Evt 
Rotter på havnen. De er anmeldt til rottefængeren hos kommunen. 
Vinterbaderne har henvendt sig til Karin omkring opsætning af måler. Vi 
tager en dialog med vinterbaderne vedr. elmåler. 

Vi skal i gang med en udviklingsplan for havnen, der kan danne 
grundlag for en økonomiforhandling med kommunen. 

 


